
  )راد(دانشگاه ها  آموزشی صورت جلسه اولین جلسه کمیته طرح رتبه بندي

ایشان در . در ابتداي جلسه جناب آقاي قاسمی ضمن خوش آمدگویی به حاضرین، در مورد موضوع جلسه و چرایی تشکیل آن صحبت کردند
تشکیل این کمیته را پی گیري ایشان هدف از . حاتی ارائه کردندمورد مصوبه شوراي آموزشی دانشگاه مبنی بر تشکیل کمیته طرح راد توضی

  .عنوان کردندمربوط به رتبه بندي دانشگاه جام کارهاي انساماندهی و مستندات امور جمع آوري 

اید داده در ارزشیابی دانشگاه ها بایشان به این نکته اشاره کردند که . در ادامه جناب آقاي دکتر مرتضوي در خصوص طرح راد صحبت کردند
ایشان در ادامه با نمایش اسلاید مبانی، اهداف، راهبردهاي . در نظر گرفته شود و خروجی ها فضاي آموزشیفرآیندها،امکانات، ، )ورودي ها(ها

گدر ادامه جلسه جناب آقاي دکتر حجازي نیز ضمن بیان مقدمه اي در زمینه طرح .اصلی و شاخص هاي رتبه بندي دانشگاه ها را تشریح کردند
ایشان در مورد پیشینه طرح راد صحبت کردند و تجربیات خود را در اجراي طرح . پرداختند 89د، به بیان چگونگی انجام این طرح در سال را

  .بیان کردند 89راد در سال 

گاه ها شود و برخی جناب آقاي احمدپور به این نکته اشاره کردند که برخی از شاخص ها در این طرح می تواند منجر به نتایج بدي براي دانش
گزارشات همیشه ساختگی  .بود و ارزش چندانی نخواهد داشتیک ارزشیابی واقعی نخواهد  ارزشیابیاین . از این شاخص ها انتزاعی هستند

ایشان این سوال را مطرح کردند که آیا امکان این وجود دارد که شاخص  .اقعی نیستند و این به زیان دانشگاه ها و آموزش خواهد بودبوده و و
  ؟مورد تجدید نظر قرار گیرد هاي این طرح

وجود چنین شاخص هایی بهتر از نبود آنهاست و این خود خط و مسیر خاصی را مشخص : جناب آقاي دکتر مرتضوي در پاسخ به ایشان گفتند
  .می کند و از بی برنامگی بهتر است

پیشنهادات و ز نظرات، به این نکته اشاره کردند که وزارتخانه براي اصلاح این طرح ابا استناد به نامه دریافتی از وزارت، جناب آقاي قاسمی نیز 
  .دانشگاه ها استفاده خواهد کردانتقادات 

  .طباطبایی نیز بحث رتبه بندي دانشگاه ها را در ثبت مستندات آموزشی موثر دانستند خانمسرکار

ایشان به این نکته اشاره کردند که همه دانشکده ها باید برنامه . جناب آقاي دکتر حجازي نیز تغییر نگرش در این زمینه را لازم دانستند 
انشگاه در ارزشیابی هایی که انجام می شود به رتبه شایسته عملیاتی خود را بر پایه برنامه علمی کشور و شاخص هاي طرح راد تهیه نمایند تا د

  .اي دست یابد

جناب آقاي دکتر غفوري نیز بر این مورد تاکید داشتند که اگر برنامه عملیاتی که دانشکده ها تهیه کرده اند واقعا اجرا شود و در سطوح 
ت متناسب خواهد بود و تمام شاخص هاي مورد نظر در طرح راد مورد مدیریت بالاتر مورد توجه قرار گیرد، بودجه اي که اختصاص خواهد یاف

  .توجه قرار خواهد گرفت

ایشان به این مورد اشاره داشتند که با حضور . سرکارخانم طباطبایی نیز بر ضرورت حضور روساي دانشکده ها در شوراي دانشگاه تاکید داشتند
ان دغدغن ها و مشکلات و پیشنهادات دانشکده ها در هیئت رئیسه دانشگاه به وجود خواهد روساي دانشکده ها در این شورا زمینه لازم براي بی

  .آمد
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امور هیئت علمی، آموزش کل و دانشکده ها هر کدام یک نماینده تام الاختیار جهت جمع آوري مستندات و ارتباط با  در این جلسه مقرر شد
  .دبیرخانه معرفی شود

  .جمع آوري شود 89ح راد در سال مستندات بر اساس شاخص هاي طر

  .راد مکتوب گردد تا در صورت نیاز در اختیار وزارت خانه قرار گیردطرح تغییرات در جهت بهتر شدن نظرات و پیشنهادات در خصوص 

  :حاضرین در جلسه

  جناب آقاي دکتر گلمکانی

  

  حجازيعلی جناب آقاي دکتر 

  

  مرتضويحامد سیدجناب آقاي دکتر 

  

  غفوريمجید ي دکتر جناب آقا

  

  رضوي سطوتیامیر سید جناب آقاي دکتر 

  

  نیک روشعباس جناب آقاي دکتر 

  

  صداقتمجید جناب آقاي دکتر 

  

  احمدپور شهریار جناب آقاي دکتر

  

  زارعحسین جناب آقاي دکتر 

  

  سرکارخانم طباطبایی چهر

  



  سرکارخانم دکتر طیبی
  

  جناب آقاي محسن قاسمی

  

  جناب آقاي هادي قدیمی

  

  جناب آقاي سیدحمید حسینی

  

  کمیزيمصطفی جناب آقاي 


